



通告號碼：2024/25-187

「其他學習經歷」活動事宜

各位家長：

為擴闊同學視野及推廣有益身心之群體活動，本校將於四月十一日至十五日舉辦不同的「其他學習經歷」活動，各級安排如下：

級別	日期	「其他學習經歷」活動	註
中一	四月十一日	STEAM Day	<ul style="list-style-type: none">● 全級學生均須參加● 活動詳情見背頁
中二	四月十一日	Life Channel 模擬人生工作坊	<ul style="list-style-type: none">● 全級學生均須參加 (已參加《廣州西式建築及歷史文化之旅》之同學除外，活動詳情另見相關家長信)● 活動詳情見背頁
中三	四月十四日	成長營	<ul style="list-style-type: none">● 全級學生均須參加● 活動詳情另見相關家長信
中四	四月十一日	參觀青年學院及試學課程	<ul style="list-style-type: none">● 全級學生均須參加 (已參加《領袖北京考察團》之同學除外)● 活動詳情另見相關家長信
中五	四月十一日或 四月十四日	迪士尼探索之旅 (跨科組活動 CSD,T&H,BAFS&Life Planning)	
中四、中五	四月十一日	中史科上環考察	<ul style="list-style-type: none">● 活動詳情另見相關家長信
中二、中三	四月十一日 至十二日	廣州西式建築及歷史文化之旅	<ul style="list-style-type: none">● 活動詳情另見相關家長信● 已接受報名之同學
中四、中五	四月十一日 至十五日	領袖北京考察團	

所有學生必須按以上安排參加活動，如學生於活動日當天因病不能出席，須於四月二十八日交家長信及醫生證明書予班主任請病假。四月二十八日(星期一)全校正常上課。

校長
談國軒

二零二五年三月二十六日

「其他學習經歷」 活動	中一 STEAM Day (無人機活動)	中二 Life Channel 模擬人生工作坊
日期	四月十一日	四月十一日
集合時間	13:45	09:20
集合地點	學校中一課室	學校中二課室
解散時間	17:00	12:10
解散地點	學校	學校
注意事項	<ul style="list-style-type: none"> ● 回校前量體溫並帶備已有家長簽署之體溫表回校 ● 帶備學生証進入及離開學校時「拍咭」 ● 帶備已充電的 iPad 及文具 ● 必須遵守導師的指示，注意安全 ● 未得老師同意，不可離開。 ● 穿著學校運動服 ● 四月十四日不用回校上課 	<ul style="list-style-type: none"> ● 回校前量體溫並帶備已有家長簽署之體溫表回校 ● 帶備學生証進入及離開學校時「拍咭」 ● 穿著學校運動服 ● 四月十四日不用回校上課



Circular No.: 2024/25- 187

26 March 2025

Dear Parents,

School Activities on “Other Learning Experiences” (OLE)

To widen students’ horizons and promote healthy lifestyle through organizing mass activities, the school will arrange different OLE activities during the period of 11-15 April 2025. Such arrangements are listed as below:

Level	Date	OLE Activity	Note
S1	11 April 2025	STEAM Day	<ul style="list-style-type: none">All S1 students should attend the activity.Details can be found at the back of this circular.
S2	11 April 2025	Life Channel - Simulation Life Workshop	<ul style="list-style-type: none">All S2 students, apart from those who have enrolled in “History, Heritage & Westerned Architecture in Guangzhou Study Trip”, should participate in the workshop.Details can be found at the back of this circular.
S3	14 April 2025	Student Development Day Camp	<ul style="list-style-type: none">All S3 students should attend the activity.Details can be found in a separate Parent Circular.
S4	11 April 2025	Youth College Visit & Taster Programme	<ul style="list-style-type: none">All S4 and S5, apart from those who have enrolled in “Beijing Leadership Study Trip”, should participate in the tour.Details can be found in a separate Parent Circular.
S5	11 April 2025 or 14 April 2025	Disneyland Social Exploration Tour (CSD, T&H, BAFS & Life Planning)	
S4 & S5	11 April 2025	Field Trip to Sheung Wan (Chinese History)	<ul style="list-style-type: none">Details can be found in a separated Parent Circular.
S2 & S3	11-12 April 2025	History, Heritage & Westerned Architecture in Guangzhou Study Trip	<ul style="list-style-type: none">Only for successfully enrolled studentsDetails can be found in a separate Parent Circulars
S4 & S5	11-15 April 2025	Beijing Leadership Study Trip	

All students must participate in the activities as stated above. In the case of absence due to sickness, parents should submit the parent letter and medical certificate to Class Teachers through your children upon their returning to school after the Easter Holidays on 28 April 2025 (Monday).

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
The Principal

OLE Activity	S1 STEAM Day (Drone activity)	S2 Life Channel – Simulation Life Workshop
Date	11 April 2025	11 April 2025
Assembling Time	1:45 p.m.	9:20 a.m.
Assembling Venue	S1 Classrooms	S2 Classrooms
Dismissal Time	5:00 p.m.	12:10 p.m.
Dismissal Venue	School Campus	School Campus
Note	<ul style="list-style-type: none"> • Students should bring their “Temperature Record Sheet” with their temperatures recorded and duly signed by parents. • Students should bring their Student Cards to check in and out at the school gate when they enter and leave the school. • Students should bring along with them the fully charged iPad and stationery. • Students should wear PE uniform and follow the instructions of teachers and instructors. • There will be no classes on 14 April 2025. 	<ul style="list-style-type: none"> • Students should bring their “Temperature Record Sheet” with their temperatures recorded and duly signed by parents. • Students should bring their Student Cards to check in and out at the school gate when they enter and leave the school. • Students should wear PE uniform and follow the instructions of teachers and instructors • There will be no classes on 14 April 2025.